
ПРОТОКОЛ № 07
засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради з питань 

з питань економічного розвитку та інфраструктури

від 24 листопада 2021 року м. Кропивницький

Склад комісії - 7 осіб

Присутні — 6 осіб

Голова постійної комісії Скічко Ю.О.

Заступник голови комісії: Ківерник В.А.

Секретар постійної комісії Шаповалов В.В.

Члени постійної комісії Кушнір Ю.Ю., Міщенко В.П., Цапюк О.Г.

Відсутні Матвієнко В.В. (на лікарняному)

У роботі постійної комісії взяли участь:

Семенюк Юрій Анатолійович – перший заступник голови обласної ради.

Коваленко  Сергій  Петрович – голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
бюджету, фінансів та інвестицій.

Анісімова Анжела Миколаївна – виконуючий обов’язки директора департаменту
фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації.

Денисов Роман Олександрович – заступник начальника управління інфраструктури
Кіровоградської обласної державної адміністрації.

Родіонов  Олексій  Володимирович  -  перший  заступник  начальника  Головного
управління ДСНС України у Кіровоградській області.

Слінченко Володимир  Андрійович  -  начальник  управління  з  питань  цивільного
захисту, оборонної роботи та взаємодії з правоохоронними органами  Кіровоградської
обласної державної адміністрації.

Соломаха  Світлана  Григорівна  –  виконуючий  обов’язки директора  департаменту
економічного розвитку та торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року
№ 16 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.
Інформує: Анісімова Анжела Миколаївна – виконуючий обов'язки директора
департаменту фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації
Співдоповідає: Коваленко Сергій Петрович – голова постійної комісії обласної
ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій
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2. Про прогноз обласного бюджету Кіровоградської області на 2022-2024 роки.
Інформує: Анісімова Анжела Миколаївна – виконуючий обов'язки директора
департаменту фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації
Співдоповідає: Коваленко Сергій Петрович – голова постійної комісії обласної
ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій 

3. Про  затвердження  обласної  програми  цивільного  захисту
Кіровоградської області на 2022-2027 роки.
Інформує:  Слінченко  Володимир  Андрійович –  начальник  управління  з
питань цивільного захисту, оборонної роботи та взаємодії з правоохоронними
органами Кіровоградської обласної державної адміністрації

4. Про  регіональну  програму  розвитку  малого  та  середнього
підприємництва у Кіровоградській області на 2022-2024 роки.
Інформує: Соломаха Світлана Григорівна – виконуючий обов'язки директора
департаменту  економічного  розвитку  та  торгівлі  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації 

5. Про хід виконання рішення обласної ради від 17 вересня № 169 “Про
розвиток авіаційної інфраструктури в м. Кропивницький”.
Інформує: Скічко Юрій Олексійович – голова постійної комісії обласної ради з
питань економічного розвитку та інфраструктури

6. Про лист громадянина Леоніда Шмаєвича щодо створення санавіації.
Інформує: Скічко Юрій Олексійович – голова постійної комісії обласної ради з питань
економічного розвитку та інфраструктури

Перед  початком  розгляду  питань,  голова  постійної  комісії  запропонував
проголосувати за перелік питань.
Результати голосування:
“За” –  6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 

ХІД ЗАСІДАННЯ

1. Слухали:  Інформацію  виконуючого  обов’язки  директора  департаменту
фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Анжели  Анісімової  про
внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року № 16 “Про обласний
бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.

Виступили: Скічко Ю.О., Ківерник В.А., Шаповалов В.В.
За результатами обговорення вирішено прийняти відповідні висновки.
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Результати голосування:
“За” –  6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0
Всього – 6
Прийняли висновок № 40 (додається).

2. Слухали: Інформацію  виконуючого  обов’язки  директора  департаменту
фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Анжели  Анісімової  про
прогноз обласного бюджету Кіровоградської області на 2022-2024 роки.

Коваленко С.П. запропонував членам комісії внести зміни до проекту рішення
обласної  ради  “Про прогноз  обласного  бюджету  Кіровоградської  області  на  2022-
2024 роки”, а саме: у пункті 1 слово “Погодити” замінити на “Взяти до відома”. 

Члени комісії підтримали дану пропозицію прийняти відповідні висновки.
Результати голосування:
“За” – 6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 41 (додається).

3. Слухали: Інформацію начальника  управління  з  питань  цивільного  захисту,
оборонної роботи та взаємодії з правоохоронними органами Кіровоградської обласної
державної адміністрації Володимира Слінченка щодо обласної програми цивільного
захисту Кіровоградської області на 2022-2027 роки.

В  обговоренні  взяв  участь  Родіонов  О.В.  -  перший  заступник  начальника
Головного управління ДСНС України у Кіровоградській області.

Виступили: Ківерник В.А., Шаповалов В.В.
За результатами обговорення  вирішено прийняти відповідні висновки.
Результати голосування:
“За” – 6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 42 (додається).

4. Слухали: Іннформацію  виконуючого  обов'язки  директора  департаменту
економічного розвитку та торгівлі  Кіровоградської обласної державної адміністрації
Світлани  Соломахи  про  регіональну  програму  розвитку  малого  та  середнього
підприємництва у Кіровоградській області на 2022-2024 роки.

Виступили: Скічко  Ю.О.,  Ківерник  В.А.,  Шаповалов  В.В.,  Кушнір  Ю.Ю.,
Міщенко В.П.

За  результатами  обговорення  вирішено  погодити  проект  рішення  “Про
регіональну  програму  розвитку  малого  та  середнього  підприємництва  у
Кіровоградській області на 2022-2024 роки”.
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Результати голосування:
“За” – 6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 43 (додається).

5. Розглянувши  та  обговоривши інформацію  стосовно  виконання  рішення
обласної  ради  від  17  вересня  №  169  “Про  розвиток  авіаційної  інфраструктури  в
м. Кропивницький”.

За результатами обговорення вирішено прийняти відповідні висновки.
Результати голосування:
“За” – 6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 44 (додається).

6. Розглянувши та обговоривши інформацію голови постійної комісії обласної
ради  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  економічного  розвитку  та
інфраструктури  Юрія  Скічка про  лист  громадянина  Леоніда  Шмаєвича  від
24.09.2021 року.

За результатами обговорення вирішено прийняти відповідні висновки.
Результати голосування:
“За” – 6
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 6
Прийняли висновок № 45 (додається).

Голова постійної комісії Юрій СКІЧКО

Секретар постійної комісії Владислав ШАПОВАЛОВ


